
Aan de Griffiers van de Provinciale Staten in Drenthe 

en de gemeenteraad van Noordenveld        Nietap 15-2-2022 

Geachte Griffiers, 

Wilt u deze brief doorgeleiden naar de fracties in Staten en Gemeenteraad 

ONDERWERP De geplande voorstellingen van het openluchtspektakel Het 
Pauperparadijs gaan ook dit jaar niet door. Volgens de producent komt dat 
door 'onduidelijk stikstofbeleid'. 

Voor alle duidelijkheid wil ik allereerst vaststellen, dat ik begrip het voor 
de maatregelen om de stikstofuitstoot te beperken. Kennelijk kunnen ook 
projecten niet doorgaan t.g.v. het pakket stikstofmaatregelen. 

Dat roept bij mij de vragen op: 

1. Mag de werelderfgoedstatus van Veenhuizen wel een succes worden
als dit leidt tot meer bezoekers

2. Mag het gevangenismuseum wel weer een volledig Carre  worden
3. Mag de voetbalvereniging Veenhuizen wel kampioen worden met een

grotere toestroom aan supporters
4. Mag de bezoekregeling in de gevangenissen uitgebreid worden als

bezoekers dan ook vaker hun geliefden opzoeken

Waarschijnlijk leidt een rigide toepassing van de regelgeving tot een 
“NEEN”. 

Maar hoe zit dat nu als de geringe toename van de stikstofuitstoot 
gecompenseerd wordt? Volgens mijn bescheiden kennis van de 
stikstofregels wordt het “NEEN” dan een “JA”.  

Zijn er voldoende compensatiemogelijkheden? Het antwoord is “JA”. 

Compensatievoorstel: Verlaag de maximumsnelheid op de N 919 van 80 tot 
60 km. 

1. De provinciale weg ligt nog dichter bij het natuurgebied dan het
gevangenismuseum en de compensatie is groter dan de uitstoot van
het Pauperparadijs

2. De compensatie is structureel, is 365 dagen per jaar werkzaam,
terwijl het Pauperparadijs een tijdelijk project is

3. De veiligheid op de N 919 zal toenemen door deze maatregel



4. De maatregel lost een lang gekoesterde wens van de bevolking van
Veenhuizen in en levert een belangrijke bijdrage aan de leefbaarheid
in dit dorp

5. Ook in de toekomst zijn er door deze structurele milieumaatregel
projectmatige evenementen mogelijk in ons Werelderfgoed

Daarom roep ik de fracties in de Staten van Drenthe en de gemeenteraad 
van Noordenveld op om alles in het werk te stellen om uiterlijk eind maart 
de besluitvorming over de snelheidsbeperking af te ronden. 

Als eerste stap lijkt het mij wenselijk dat in de Staten en in de 
gemeenteraad een motie wordt aangenomen die dit doel ondersteund en 
dat de producent hier over wordt geïnformeerd om wellicht de 
voorstellingen van het Pauperparadijs in 2022 nog mogelijk te maken. 

Met vriendelijke groet 

Geert Wolters 


